
Zápis z 6. členské schůze Občanského sdružení MHD ŽIVĚ.cz     konané 

dne 16. června 2012 v Restauraci Na Špici (Šenov u Ostravy) 
 

přítomni členové: 6 (M. Plačko, D. Kunz, P. Hrůza, L. Šumský, L. Majerník, L. Simonides) 

omluveni: 5 (D. Stangel, M. Kaloč, M. Podloučka, M. Burek, T. Boruta) 

nepřítomni: 1 (M. Bůžek) 

hosté: 2 (R. Balon, J. Peter) 

Členská schůze tedy byla v souladu se stanovami usnášeníschopná. 

1) M. Plačko navrhnul na zapisovatele D. Kunze. Pro návrh bylo 5 členů, jeden se zdržel, 

zapisovatelem byl zvolen D. Kunz; 

2) D. Kunz zhodnotil plnění úkolů za poslední období s tím, že někteří členové dostali první 

varování kvůli neplnění úkolů. Šéf redakce M. Plačko doplnil především komplikovanou 

situaci ohledně zařazení nových vozů SU10 do provozu v Dopravním podniku Ostrava. Další 

nové vozy budou přicházet, takže opět bude nutné rozdělit úkoly ohledně mapování; 

3) Proběhla diskuze na téma dnů železnice Czech Raildays, které se uskuteční 19. – 21. 6. na 

nákladním nádraží v Ostravě – Přívoze. Jako redaktoři a fotografové se za MHD ŽIVĚ.cz zapojí 

M. Kaloč, P. Hrůza a M. Plačko, který dále upozornil na to, že je vhodné navštívit veletrh hned 

první den konání, neboť další den již nemusí být některé exponáty či propagační materiály 

k dispozici; 

4) D. Kunz seznámil přítomné s okolnostmi nehody autobusu s osobním automobilem v Ostravě 

– Staré Bělé, která se stala v úterý 12. června. Dále upozornil na dlouhodobě nevyhovující 

stav křižovatky, na které k nehodě došlo. Navrhnul, aby byla přijata opatření, která povedou 

k dopravně bezpečnostním úpravám tohoto úseku. D. Kunz proto navrhnul, aby byl sepsán 

dokument, jehož výstup bude v podobě petice nebo stížnosti směřovat k příslušným 

správním orgánům. 6 hlasů bylo pro, žádný proti ani se nikdo nezdržel, takže návrh byl 

jednomyslně přijat; 

5) M. Plačkoinformoval o vývoji ohledně záměru sdružení zakoupit autobus k pořádání 

benefičních a historických jízd. Rozvinul celý příběh myšlenky od záměru zakoupit ostravský 

vůz Karosa B732 (ev.č. 6440) až po přehodnocení myšlenky a konečný záměr zakoupit 

z finančních a nákladových důvodů jeden z opavských vozů Karosa B731. Po návštěvě 

v garážích opavského dopravního podniku byly oba poptávané vozy odborně prohlédnuty 

najatým karosářem, který shledal vůz ev č. 127 v lepším stavu, takže M. Plačko navrhl jednat 

o koupi tohoto vozu. S připomínkami vystoupili J. Peter (srovnání s ostravskými vozy Karosa 

B732), L. Šumský (vyjádřil pochybnosti nad udržitelným provozem vozidla) a L. Simonides, 

který se zajímal o pojízdný stav vozidla. D. Kunz pak informoval o elektronické konferenci, 

která probíhala ohledně koupě vozu, a o tom, kdo přislíbil jakou finanční spoluúčast formou 

mimořádného příspěvku. Na základě výsledků elektronické konference pak D. Kunz navrhnul 

M. Plačka, aby dále pokračoval v této záležitosti jako oficiální jednatel za sdružení. 5 členů 

hlasovalo pro tento návrh, jeden byl proti, nikdo se nezdržel. Návrh byl přijat. D. Kunz už tedy 



mohl vyhlásit oficiální hlasování o rozhodnutí, zdali se sdružení bude ucházet o koupi a bude 

podávat oficiální nabídku. Všichni členové hlasovali pro tento návrh, byl tedy jednohlasně 

přijat; 

6) D. Kunz informoval o výstupu z jednání Výboru a Dozorčí rady sdružení; 

7) M. Plačko informoval, že s provozem webových stránek by měl začít znovu pomáhat i jejich 

duševní autor a tvůrce M. Matějka. D. Kunz vznesl připomínku, že aktuální provoz webu je 

moc drahý a byl by schopen jej zařídit až o polovinu levněji; 

8) M. Plačko informoval o spolupráci redakčního úseku s redaktorem Stanislavem Trunečkou a 

tiskovým oddělením společnosti Veolia Transport Morava; 

9) Na závěr se představil host Robin Balon, který se zajímá o provoz ČSAD Havířov s konkrétním 

zaměřením na oblast Šenov a také informoval o svém pohledu na vývoj integrovaného 

dopravního systému ODIS; 

10) D. Kunz na závěr navrhl hlasování o administrativních a procesuálních změnách. Navrhnuty 

byly tyto body k následující implementaci do stanov: - členská schůze bude usnášeníschopná 

pouze v případě nadpolovičního počtu přítomných členů, aby se neopakovala situace 

z posledního zasedání; 

- funkční období všech orgánů 

sdružení (místopředseda, 

předseda, výbor, dozorčí rada 

bude 1 rok) ; 

Členská schůze navrhla, aby bylo o všech těchto bodech hlasováno jako o jednom balíku 

úprav v jednom hlasování. Všichni členové se v hlasování vyjádřili pro, jednohlasně tedy byly 

výše zmíněné body přijaty. 

11) D. Kunz informoval o založení bankovního účtu sdružení, které je nyní vedeno u banky 

mBank.  

 

zapsal: ………………………… Daniel Kunz 

ověřil: ………………………… M. Plačko 

Příloha: Presenční listina ze dne 16. 6. 2012 

 

V Šenově 

dne 16. 6. 2012 

  


